
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 11 november 2013

Aanwezig: Jels, Robin Goris, Simon D, Cedric, Anne E (verlaat 22u44, terug 23u50), Bart, Tim, Arthur,
Arnau, Jens, Sander B, Bram, Tom, Stef B, Marie, Robin DR, Robin VC (22u30), Stef VG
(22u59), Michiel (22u59)

Verontschuldigd: Andreas, Lore, Sander C, Anne W, Gust

Afwezig: Shana, Kenny

De vergadering wordt geopend om 22u12.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige PV wordt goedgekeurd.

Mededelingen

Scientica AV

We gingen de jaarrekening overlopen van het vorige boekjaar maar aangezien de jaarrekening op een zeer vreemde
manier is opgesteld hebben we gezegd dat ze dit moeten herdoen en op een volgende AV bespreken. Verder is
er ook 4000 euro op een eerder onbekende spaarrekening gevonden. Er wordt nog besproken wat er met dit geld
gaat gebeuren.

Lustrum

Er is vooral wat informatie gegeven omtrent de lezingen en de receptie daarop volgend, deze kost 16 euro per
persoon. Er is ook besproken wat het echte budget is van Lustrum. Momenteel hebben we al 5000 euro van
beheerraad en 5000 euro van VWNIL. Er is ook redelijk wat geld dat in Science@Leuven zit maar een exact bedrag
hiervan ontbreekt. Nu donderdag is er een lustrumvergadering waarop de vorige lezing wordt geëvalueerd.

LAN-party

Industria had gevraagd of er vanuit Wina interesse was om een LAN-party met hun te doen. We kunnen misschien
de 12 uren LAN wisselen met de LAN-party van Industria aangezien het moeilijk is om een zaal te vinden voor de
LAN party. Vorig jaar werd er echter 10 euro inschrijvingsgeld gevraagd voor de LAN-party van Industria wat het
aantal gëınteresseerde Winezen sterk zal doen dalen. Indien de inkom gratis is en de LAN-party doorgaat in Alma
3 kan er nagedacht worden om het samen met Industria te doen.
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Studentenstuurgroep Alma

Andreas is vergeten hier naartoe te gaan maar dit is niet erg aangezien al deze punten nog via LOKO moeten
komen.

Verzekeringen Scientica

We kunnen geen overkoepelende verzekering met Scientica aangaan tenzij we onze eigen individuele polis niet
meer behouden. Dit laatste is niet praktisch aangezien dan alles via Scientica moet verlopen en dit extra admin-
stratie kost. Scientica heeft momenteel enkel een verzekering voor de CUDI maar moet ook nog een verzekering
hebben voor de Scientica activiteiten. Aangezien Scientica echter geen leden heeft, doordat deze aan de kringen
vasthangen, zou de prijs van de verzekering per aantal mandagen berekend worden en dit komt neer op 300 euro
per jaar.

Actiepuntjes

De actiepuntjes worden overlopen. Zoals altijd is een geüpdatete versie te vinden op de wiki.

Evaluaties

Filmavond

• +: Op bepaalde momenten was er redelijk was volk. De film is geprojecteerd op de banner en dit ging heel
goed. De Waag was tevreden over de projector.

•e: Financieel is het in orde

EJW-fotozoektocht

• +: Het was heel gezellig. Er waren tien schachten

• -: De eerstejaars waren verdwaald waardoor de fotozoektocht een beetje in het water is gevallen.

Halloweenbar

• +: De inkleding was heel tof. De cocktails hebben goed verkocht, er was wel wat te weinig. De soep ging
goed. Veel mensen waren verkleed. Bart was weeral high en zat. Over de exploitatie is nog niets bekend.

• Opm.: Het was jammer dat de mensen van Bar niet verkleed waren.

Jeneversport

• +: Er was veel Jenever.

• -:Er was niet veel volk door het slechte weer waardoor de activiteit niet doorging.

•e: Komt in orde aangezien de jenever op de Bar wordt verkocht.

• Opm.: We gaan dit verplaatsen naar een latere datum.
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Scienticafé

• +: Het was een goed thema en er zijn veel opdrachten gedaan. Robin DR, Bart en Fredje waren zat.

• -: Er was weinig volk van Wina.

• Opm.:Er wordt op het einde van het semester geëvalueerd of we verder willen doen met Scienticafé.

Bezoek boekenbeurs

• +: Het is goed verlopen, alle ingeschrevenen zijn meegegaan.

• -: Er was niet zo veel volk maar dit zal altijd wel zo zijn.

•e: Het heeft 6 euro positief op begroting omwille van goedkopere tickets die die week beschikbaar waren.

Zware bierenbar

• +: Het was een heel goede bar, het zware bier was eindelijk niet te vroeg op, er waren complementen, een
sexy meisje heeft haar broek uitgedaan bij stripkicker, iedereen heeft marginaal kaas gegeten.

• -: De opbouw is niet goed gebeurt en was te laat. Er mag ook een plan van de frigo gemaakt worden om
dus niet te moeten zoeken achter de zware bieren. Het bandje is niet zo goed onthaald, sommigen vonden
het goed andere niet. Het bandje zelf was tevreden met hun betaling en dat ze mochten spelen.

•e: Er is een probleem in de telling geslopen.

• Opm.: We moeten opletten dat we geen fouten maken omwille door nochalantie omwille van de goede
voorgaande bars. De sleutel van de Alma is per ongeluk meegenomen.

USO Concert

• +: Het concert was heel goed, de solist was heel goed. Iedereen vond het tof. We waren met een vrij grote
groep. Iedereen had wat te veel ’banaantjes’ gegeten.

• -: Het repertoire was zwaar voor iemand die het niet gewend is.

• Opm.: Wina deed een beetje boertig op de receptie

Lustrumlezing

• +: Er was veel volk, zo’n 90 man was ingeschreven. Beide sprekers waren heel goed, allebei wiskundigen.
De receptie was leuk o mmet mensen te socializen. Padje was aanwezig.

• -: Er waren weinig studenten wat jammer is, deze moeten meer aangespoord worden. We kregen heel weinig
op de receptie voor het betaalde bedrag, de dorito’s werden nooit bijgevuld en de cava was heel snel op.
Hierover gaan we nog klagen bij het STUK.

Efteling

• +: Het was heel leuk. Het was wel vermoeiend. We hebben veel geluk gehad met het weer. Het was ook
niet druk.

• -: Er waren problemen met het vervoer maar dit is uiteindelijk nog geregeld en we zijn er heelhuids geraakt.

• Opm.: Mensen moeten de gang niet wakker bellen.
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Komende activiteiten

Massacantus

De shiften zijn volleding ingevuld. Er was heel slechte communicatie vanuit Fredje. Blijkbaar moet je twee shiften
doen tijdens de cantus eer dat je naar de testcantus mag gaan. De shiften zijn ook heel vreemd. Het is ook heel
stom dat er geen water voorzien is.

Cultuurbar

Het thema is films, series en tv. We gaan wat filmmuziek spelen. De hapjes en cocktails zijn ook in filmthema.
We gaan de muziek random laten verlopen en niet meer in blokken van thema’s. Filmliedjes krijgen voorrang op
de aanvraaglijst. De cocktails zijn een Blue Lagoon en een Screwdriver. Er is ook fristi voorzien. Qua hapjes
hebben we toastjes met everzwijnpaté, kruidenkaas en kip curry, verder zijn er ook mini-cornetto’s, mini-loempia’s
en popcorn. We zoeken verder ook nog een extra hapje. Er zijn 88 toastjes voorzien. Dit is gebasseerd op vorig
jaar en toen bleven er hapjes staan. De toastjes mogen ook niet te vroeg op voorhand gemaakt worden aangezien
dan de toastjes plat worden. Er zijn ook heel veel shiften aangemaakt voor de voorbereiding. Indien een post
de bar overneemt dient er bij het opstellen van de shiften overlegd te worden met Bar. Op presidiumweek is
gezegd dat Bar en Cultuur deze bar gezamenlijk gingen draaien, uit de shiften is dit niet duidelijk aangezien er
ook overzichtshiften zijn voor barteam. De toezichtshiften zijn niet noodzakelijk aangezien er alijd iemand van
barteam achter de bar moet staan, dus in de shiften moet er altijd iemand van barteam op de tapshift staan. De
shiften moeten dus herverdeeld worden. De communicatie moet beter.

EJW Fakbartocht

Dat is allemaal in orde. We gaan langs elf fakbars gaan: de Gnorgl, ’t Elixir, de Zak, Doc’s, den Bijsluiter, HDR,
Politica, Pavlov, Déli, Letteren. Er mogen niet-eerstejaars mee. Enkel de eerstejaars krijgen een gratis drankje.

Scienticaweekend

Voorlopig gaat er nog niemand van het presidium mee. Bart wilt niet alleen gaan en zoekt een vriendje. Het
weekend kost maar 5 euro en het is voornamelijk teambuilding. Er is een cantus. De locatie is heel dicht bij
Leuven en we gaan met de fiets. Momenteel is er geen animo binnen het presidium.

Cantus

Het thema van de cantus is de Winalympische cantus. Er gaan vijf kampen worden voorzien waaruit duidelijk
moet worden welke richting nu de beste richting is. Er wordt nog naar de brouwer gebeld en naar Luc De Coster
ge-e-mailed om de gebruikersovereenkomst van de Pavo te ondertekenen. Verder wordt er ook rekening gehouden
met de opmerkingen, zijnde: meer bekende liedjes en de cantus minder lang laten duren.

Bar Masqué

We willen toastjes gratis weggeven. Er wordt ook cider verkocht of gratis weggegeven. Verder zijn er drie cocktails
en gaan we nog flessen Leffe Royal die we gratis hebben gekregen van de Colruyt bij de inkoop van het bier van
de Zware bierenbar weggeven. Drie cocktails kunnen misschien te veel zijn qua aanbod aangezien het Lustrumbier
ook wordt gelanceerd. Verder kunnen we misschien een glas cider geven aan de personen die verkleed naar de bar
komen.
Er wordt gediscussieerd of we niet meer geld willen vrijmaken dan datgene dat er nu begroot is, zijnde -100 euro.
Er wordt een hierover stemming gehouden, het aantal stemgerechtigden is 14:

• De begroting wordt gevolgd, zijnde -100 euro rekening houdend met het feit dat dit naar de niet-bier mensen
gaat: 10
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• We gaan er meer geld in steken zodat we meer hapjes kunnen geven en bepaalde zaken goedkoper kunnen
maken: 3

• onthouding: 1

We gaan de begroting volgen en Bar wordt herbegroot om de -100 euro zo veel als mogelijk te spenderen aan
niet-bier aangelegenheden.
Er wordt verder nog nagevraagd of het bandje kan komen spelen op de bar.

Karaoke-avond

Er zijn geen karaokebars in Leuven meer. We gaan dit in de Waag doen met een playstation en een scherm. Het
inbegrote bedrag kan gebruikt worden om chips en dergelijke te voorzien.

Activiteiten in de niet zo nabije toekomst

Skireis

De problemen met de kamers zijn opgelost, Skikot had blijkbaar te weinig kamers opengesteld.

Cultuurreis

Er is momenteel tien man ingeschreven wat rampzalig is aangezien we al betaald hebben en we minstens twintig
man moeten meekrijgen om uit de kosten te komen. Misschien kunnen we de reis openstellen naar de andere
kringen van Scientica om zo uit de kosten te komen. We hebben weinig andere keuze dan dit te doen aangezien
we aan onze twintig personen moeten geraken. Qua verzekering gebruiken we de ledenverzekering van Wina.

Kerstfeestje

Het vastleggen van Alma voor enkel de zaal duurt vrij lang. De catering moet zeker op tijd vastgelegd worden. Er
moet nog gekeken worden wat we willen doen met de muziek en of we al dan niet een bandje willen laten komen.
Aangezien de afgelope jaren er geen bandje was en dit niet echt een gemis was lijkt een bandje niet echt nodig.

Winaweekend

Er is nog niets nieuws gebeurt.

Privacybeleid

Vorige week heeft een oud-presidiumpersoon ons gevraagd of we niet zouden opteren om de foto’s die ouder zijn
dan vijf jaar van de site af te halen aangezien er foto’s op de site staan die je niet wilt laten zien voor je beroepsleven
maar deze wel gevonden kunnen worden. Hierop hebben we geantwoord dat foto’s altijd op aanvraag verwijdert
kunnen worden van de site. Via google is het heel moeilijk om foto’s specifiek op te zoeken tenzij je heel lang
zoekt. Misschien kunnen we het zo maken dat je enkel als je ingelogd bent alle foto’s kan zien en indien je niet
ingelogd bent je enkel de laatste jaren kan zien. Er is wel een probleem qua login aangezien je meestal inlogt via
je KULeuven account en deze na je studies verdwijnt. Mensen die niet in het presidium zitten hebben niet echt
een Wina-account. We moeten wel communiceren dat het mogelijk is om foto’s offline te laten halen. Dit kan
door een mededeling onderaan het fotoalbum.
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Toelichting EJWiekent

EJWiekent is financieel afgerond en het kost meer dan verwacht aangezien het verbuik hoger was en de kosten
voor onder andere de cantus duurder is uitgevallen. De cantus is naar 10 euro verhoogd aangezien 5 euro niet
haalbaar was aan de pinten uit een vat in tegenstelling tot pinten uit een bak. De bierprijs is ook duurder dan
diegene uit bakken.

Updates

Media

De t-shirten zijn binnen gekomen. Het probleem is dat ze 501 euro kosten voor de 50 bestelde t-shirten wat veel
meer is dan de 8 euro die we gevraagd hebben voor de t-shirten. De vraag is of we dit gaan doorreken of dat we
dit vanuit Wina betalen. Om echt correct te zijn moet je ook de mogelijkheid geven om te annuleren en we willen
niet dat mensen hun bestelling annuleren aangezien ons dat meer kost.
Er wordt een stemming gehouden, er zijn 16 stemgerechtigden:

• Wina dekt de kosten: 13

• We rekenen de kosten door aan de klanten: 0

• Onthouding: 3

Wina dekt de kosten.

De rode Wina pullen gaan ook niet besteld kunnen worden en hiervoor wordt er nog gemailed. Er wordt nog
gekeken of we de pulls van de KULeuven gaan aanbieden.

IKZ

Op de huidige manier moet de opkomende ploeg een onderwijsverantwoordelijke zoeken die wordt opgedragen als
voorzitter van OWG en dit moet OWG dan goedkeuren. Het zou beter zijn dat OWG zelf zijn voorzitter kiest en
dat deze persoon dan onderwijsverantwoordelijke wordt mits bekrachtiging van de PV.
Er wordt gestemd omtrent de verandering van OWG, deze zullen in een latere versie van het verslag worden
toegevoegd, er zijn 16 stemgerechtigden:

• voor: 11

• tegen: 0

• onthouding: 5

De veranderingen zijn goedgekeurd.

Er wordt ook een voorstel rond de regels van Halftime voorgesteld, ook deze worden in een latere versie van
het verslag toegevoegd. Qua plaats in het HR kunnen we deze bij organen plaatsen aangezien dit ook een orgaan
is
Er wordt een stemming gehouden omtrent het voorstel over Halftime, er zijn 16 stemgerechtigden:

• voor: 12

• tegen: 0

• onthouding: 4
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Het voorstel is goedgekeurd

Als laatste wordt er een voorstel omtrent de ledensancties voorgesteld, dit zal, net zoals de voorgaande voor-
stellen ook in een latere versie van het verslag worden toegevoegd.
Er wordt een stemming gehouden omtrent het voorstel over de ledensancties, er zijn 16 stemgerechtigden:

• Voor: 15

• Tegen: 0

• Onthouding: 1

Het voorstel is goedgekeurd.

Financiën jaaractiviteiten

Iedereen krijgt 2 euro per persoon en dan zitten we aan het maximum budget van de schijf voor dit semester, we
hebben dus niet het maximale bedrag van 3 euro per persoon kunnen geven. Er zijn ook enkele jaaractiviteiten
die te groot begroot waren, deze hebben we herschaald. De jaarverantwoordelijke moeten hun bonnetjes en een
aanwezigheidslijst met handtekeningen indienen bij de beheerder.

Actuele financiën

De investeringen hebben meer gekost dan geplanned. Momenteel zitten we al aan 150 euro betreft de kilome-
tervergoeding. Op presidiumweekend is gezegd dat we de kilometers willen beperken wat nu niet het geval is,
we moeten hierop dus letten. Blijkbaar maken we ook winst op de Guidegidsen, dit was niet de bedoeling maar
doordat de inkoopprijs lager was dan de verkoopprijs van vorig jaar is dit dus het geval. De volledige actuals vind
je op http://wiki.wina.be/voenk/index.php/Beheer.

Op dit moment maken we winst op alles wat we als ploeg qua teambuilding, linten en pulls hebben gedaan.
Dit overschot wordt op het einde van het jaar dan herverdeeld.

Bar doet het momenteel heel goed. Er zijn wel vreemde zaken gebeurt met de facturatie van Alma, er zijn
immers twee vaten van de Jeneverdoop bij de Mexicanbar geteld. Schachtenmeester heeft met zijn bonnetjes
geen 150 euro maar wel 134 euro uitgegeven wat dus 16 euro minder is. Verder is schachtenmeester op begroting
bezig, de doop heeft iets meer gekost maar dit wordt break-even getrokken door de verkoop die meer heeft op-
gebracht. Cantus staat momenteel goed boven begroting. Op het eetstandje van de 24 urenloop hebben we 600
euro meer winst gedraaid dan de verwachte 200 euro winst zodat de totale winst 800 euro is. We hebben ook
extra subsidies gekregen van de KULeuven, dit is wel nog maar enkel per bevestiging via e-mail. Materiaal heeft
heel veel leeggoed van Space binnen gebracht bij Inbev wat voor heel wat onverwachte inkomsten heeft gezorgd.
PR is nog niet zo goed bezig qua sponsering van de bedrijven. Er moet hier echter nog 400 euro bij van Rebus en
Listminut. De lidgelden doen het verder heel goed. De Winagenda’s staan momenteel niet zo goed op begroting
door de problemen met de eerste Winagenda. De TAP-kaarten doen het ook heel goed. Secretaris gaat nog wat
meer kosten aangezien het volledige printbudget al is opgedaan tijdens de presidiumweek voor de bundeltjes en dit
eigenlijk te laag begroot is. De loopstand heeft ook wat meer gekost.
Momenteel staan we +1013 euro op begroting inclusief het tekort op de begroting van PR.

Toneel

De data zijn 2/4, 3/4 en 4/4, dit valt samen met de Marginalenbar maar aangezien toneel zeker gedaan is om
23u vormt dit geen probleem.
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Sport

Er zijn een paar wedstijden gespeeld in de IFB. We hebben met de voetbal gewonnen van VTK en gelijk gespeeld
met Eoos. Verder zijn we met de basket gewonnen tegen Chemika. Op de andere vier wedstrijden zijn we verloren.
We willen misschien gaan ijshockeyen voor Wina tegen Atmosphere. Op de WV is er vooral gezeurd over het
internet en de elektriciteitvoorziening op de 24 urenloop. Letteren overweegt ook om uit de 24 urenloop te
stappen aangezien ze te weinig lopers hebben. Er is ook een discussie geweest over de jury’s. De prijs omtrent
het eetstandje gaat niet over de beste prijs/kwaliteit maar om het beste eetstandje. De Wednesday Sport Fever
van volgende week is Salsadansen.

Halftime

Halftime heeft samengezeten maar er was niet veel volk aanwezig. Er is een verantwoordelijke en financieel
verantwoordelijke aangesteld. Peter is verantwoordelijke en Cedric is financieel verantwoordelijke. Er wordt gekeken
of het haalbaar is om met het startbudget van Halftime een TD te organiseren. Er is ook het idee om frituursel
te verkopen op de bar. Verder gaan ze misschien een wafelbak houden en een chocomelk verkoop. Qua datum
hiervoor dachten ze aan 9 december. Misschein doen ze ook een hot-dog verkoop in het tweede semester. Qua
grootste activiteit denken ze aan een bingo avond met shotjes in het tweede semester. Er wordt nog gekeken of
dit een activiteit wordt om geld binnen te halen of de halftime activiteit zelf wordt. Er wordt nog gedacht over
een weekend maar hiervoor wordt nog gepolsd.

Materiaal

De verlengkabels zijn in orde, één hiervan is gerepareerd en een andere viel niet te repareren maar wordt bijgehouden
voor reserveonderdelen. De friteuses zijn nagekeken, de EHBO kit is overlopen en de vuurtjes zijn ook nagekeken.
Achter de nieuwe slakommen wordt niet actief gezocht. Er zijn nog 36 pinten van de filmavond en nog 16 pinten
waarvan we niet weten vanwaar ze komen over. De sleutels en het deurgat zijn aangeduid met tape om vergissingen
van sleutel tegen te gaan. De schachtenmeester moet verder zijn rommel nog opkuisen. Cultuur ging deze week
ook hun vuilzakken wegdoen en Webteam ging de webteamhoek opruimen. Volgende week is er een evaluatie van
materiaal en wordt er een kleine kuis gehouden waarbij het leeggoed wordt weggebracht. Er is ook een puntje aan
het HR van de living toegevoegd. Het is verder jammer dat Cultuur en SM desondanks dat het vorige PV vermeld
is hun rommel nog niet hebben opgekuisd.

Winalliance

Er is niet verder gecommuniceerd met de andere kringen. Er wordt nog eens gehoord bij WiNA Gent omtrent de
12 urenloop.

Varia

• Bram heeft een scheur in zijn enkelgewrichtsband en kan voorlopig geen opbouw of afbraak shiften doen.

• Volgende week woensdag op 20 november is het overdag in Brussel Saint-vé waarvoor iedereen is uitgenodigd.
Er zal een stoet zijn met wagens en je kan goedkoop drinken maar je moet zelf een plastic beker meenemen.

• Er was een communicatieprobleem rondt het bijkopen van glazen voor de zware bierenbar. De kost is zo’n 31
euro en dit wordt dan bij algemene kosten geplaatst. Het is wel noodzakelijk dat je de beheerder aanspreekt
indien je een kost wilt doen die niet begroot is.

• Er zijn geen bekers meer en aangezien we voor bekers moeten betalen maar gratis bekers krijgen indien we
een vat bestellen kunnen we beter een vat bestellen en dit dan verkopen.

• Michiel is heel moe aangezien zijn trein 47 minuten vertraging had.
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• Wina staat ook op Google maps maar je moet heel goed inzoomen. Cedric gaat proberen om VTK ook op
de categorie studentenhuis te plaatsen in plaats van de oude categorie faculteitskring waarin we niet meer
inkunnen.

• De presidiumrekeningen moeten nog betaald worden.

• De shiften worden nog altijd goed ingevuld maar het wordt wel moeizamer en moeizamer. De laatste zware
shiftenweek is deze van LOKOMotion.

• Komende woensdag is er een vergadering van LOKOMotion en het zou goed zijn mocht er van iedere kring
van Scientica iemand naar de vergadering gaan. Deze gaat door om 16u15 in de Ecobar in het VHI. Arthur
gaat hier naartoe gaan voor Wina.

• Komende donderdag is het OOR vergadering waar Michiel naartoe gaat gaan.

• Vrijdag is het om 17u voorbereiding voor de LOKO AV en Stura

• Er moeten nog evaluatie’s ingedient worden en de preseskwartiertjes moeten nog worden ingevuld want niet
iedereen staat al op een shift.

• Op de voorlaatste PV komen de evaluatie’s van de posten buiten Presesduo, Beheerder en Secretaris te
bespreken.

De vergadering wordt gesloten om 1u23.

Robin De Roover (secretaris)
secretaris@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 24 november om 22u00 in de living.
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